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rererence:M.Z.N.155.2021.LOS (Maritime Zone Notification)

5 October 2021

United Nations Convention on the Law of the Sea

Montego Bay, 10 December 1982

Deposit by the Republic of Chile

of a chart includinglists of geographical coordinates of points,
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“The Republic of Chile reserves its rights according to its preliminary submission

to the Commission on the Limits of the Continental Shelf, dated 8 May 2009, concerning
its continental shelf beyond 200 nautical miles, pursuant to Article 76 of the
United Nations Convention on the Law of the Sea”.

The chart and lists of geographical coordinates of points, as well as Decree

no. 95, have been posted on the website of the Division for Ocean Affairs and the Law of
the Sea at: www.un.org/Depts/los. The Decree will also be published in the next issue of
the Law of the Sea Bulletin.
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« Le présent dépot n’affecte pas la validité des cartes marines No.6 et No.7,

également déposéespar la note en date du 21 septembre 2000 mentionné. »

« La République du Chili se réserve ses droits, conformément 4 sa soumission
’ préliminaire 4 la Commission deslimites du plateau continental, en date du 8 mai 2009,
concernant son plateau continental au-dela des 200 miles marins, conformément a

l’article 76 de la Convention des Nations Uniessur le droit dela mer. »

La carte et les listes de coordonnées géographiques des points, ainsi que le Décret

n°95, sont disponibles sur le site web de la Division desaffaires maritimes et du droit de
la mera l'adresse suivante : www.un.org/Depts/los. Le Décret sera également publié dans
le prochain numéro du Bulletin du droit de la mer. .

 


